



# 圖書與會展館公告

## The Library and Exhibition Hall Announcement

主旨：圖書與會展館 115 年 1 月 22 日調整服務通知

說明：

115 年 1 月 22 日館內舉行重大會議，服務調整如下：

1. 館藏借還及行政服務：敬請請改由本館南側一樓辦公室側門出入。
2. 閱覽空間服務：除 1~4F 書庫區外其餘空間暫停開放使用。

不便之處，敬請海涵。圖書與會展館 敬啟

### Library and Exhibition Hall Service Adjustment Notice – January 22, 2026

Due to a major meeting being held in the Library and Exhibition Hall on January 22, 2026, services will be adjusted as follows:

#### I. Circulation and Administrative Services:

Faculty, staff, and readers are kindly requested to use the side entrance on the south side of the building near the first-floor office for entry and exit.

#### II. Reading Space Services:

On that day, only the book stacks on floors 1–4 will remain open; all other areas will be temporarily closed.

We apologize for any inconvenience this may cause and appreciate your understanding.

示意圖如下 / The diagram is shown below:



圖書與會展館  
Library and Exhibition Hall



